
The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, Macau Branch 
香港上海滙豐銀行有限公司 ( 澳門分行 ) 

Office 分行 Date 日期

day 日 /  month 月 / year 年

OUTWARD TELEGRAPHIC TRANSFER / LOCAL INTERBANK FUNDS TRANSFER ENQUIRY FORM  

匯出電匯／跨行轉賬查詢表

Note注意:     1 .    Please tick where applicable. 請在適當的地方加上剔號。

2 .  *Please delete whichever is not appropriate. *請刪去不適用者。

3 .  The overseas bank may charge you for handling the request. 海外銀行在處理閣下的申請時，可能會收取有關服務費。

4 .  The amendment and cancellation result will be advised to the customer as soon as reasonably practicable if the remittance amount has not yet been debited from the account. The Bank cannot 

guarantee that cancellation can be successfully executed notwithstanding receipt by the Bank of this Enquiry Form (whether or not your account has already been debited).  

若匯款款項尚未從戶口扣賬，銀行在合理可行的時段內盡快通知客戶修改或止付指示的結果。儘管本行收到此查詢表，本行不能保證有關止付指示可成功執行，無論有關款項是否

已從閣下戶口中扣除。

5 .  Please note that acceptance of the submitted amendment instruction is subject to Bank's sole discretion. If the amendment instruction cannot be processed or accepted, please 

cancel the original instruction to recall the fund and give a fresh instruction. 請注意：本行有權決定遞交的修改指示是否接受。如本行未能執行或接受有關的修改指示，則客戶需

要取消原本的付款指示並提交新的指示。

Details of Telegraphic Transfer/Local Interbank Funds Transfer電匯／跨行轉賬資料

*Telegraphic Transfer/Local Interbank Funds Transfer *電匯／跨行轉賬號碼 Date 日期

Remittance/Funds in favour of  匯款／跨行轉賬受款人 Amount 金額

Instructions 指示

I/We, the undersigned, *was/were advised by the beneficiaries that they have not yet received the above *Telegraphic Transfer/Local Interbank Funds Transfer, 

please 本人/（等） (下列簽署人) 接獲受款人通知仍未收到上述*電匯／跨行轉賬, 請貴行

 investigate and advise me/us the outcome of the Telegraphic Transfer/Local Interbank Funds Transfer by telephone number 

調查並將結果通知本人／（等）, 電話號碼為 ______________________________________________________。

 arrange to cancel the above *Telegraphic Transfer/Local Interbank Funds Transfer and refund the proceeds (less any charges) to me/us by crediting *my/our 

account number安排取消上述電匯／跨行轉賬並將所得款項 (扣除一切費用後) 存入本人／（等）之賬戶內以退還本人/（等） 的，戶口號碼為

_______________________________________ 。

 amend the details as follows 修改資料如下：

 Others 其他

Local charges and overseas charges (please see Note3) are to be paid by 本地費用及海外費用  ( 請參閱注意 3 ) 

 debiting account number                  

自戶口號碼          內扣取 。

Signature and Details of Customer 客戶簽署及資料

Signature(s) 簽署

X

Full Name(s) (in Block Letters) 全名 (請用正楷填寫) 

Account Number 戶口號碼

For Bank Use Only 銀行專用
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